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Shenzhen Yinxing Intelligent Technology Co., Ltd. was established in October 2011 by Shenzhen Yinxing

Intelligent Electric Appliance Co., Ltd. and is a state-level high-tech enterprise. The company is dedicated to

the R&D, production and sales of home service robot products. The company cooperates with Chinese

Academy of Sciences, Peking University and other scientific research institutes, and cooperates in the

development of service robot common technology, post-doctoral training, industry standard formulation,

etc., and achieves good economic and social benefits.

The company has grown from the original more than 10 people to more than 600 people. The sales scale

has also grown from the initial RMB 5 million in 2005 to RMB 228 million in 2011. The company

independently researches and develops products such as cleaning robots and service robots. It has more than

70 domestic invention patents and its product technology is at the leading domestic and internationally

advanced level. Over the years, the company has been dedicated to promoting its own brand. Silver Star's

smart products are highly popular in domestic and foreign markets and have been highly praised by national

leaders.

Based on the management principle of “pioneering and innovative, excellent quality, and reputation first”,

we adhere to the management philosophy of “people-oriented, market-oriented, and efficiency-centered”

and implement the service tenet of “taking customer satisfaction as the goal”. Improve technology and

technology level, and actively improve the after-sales service system and the nationwide after-sales service

network construction, service network all over the country, the product of the implementation of

Quanguolianbao services, with a view to provide consumers with the best quality products and the most

convenient services.

The company has grown from the original more than 10 people to more than 600 people. The sales scale

has also grown from the initial RMB 5 million in 2005 to RMB 228 million in 2011. The company

independently researches and develops products such as cleaning robots and service robots. It has more than

70 domestic invention patents and its product technology is at the leading domestic and internationally

advanced level. Over the years, the company has been dedicated to promoting its own brand. Silver Star's

smart products are highly popular in domestic and foreign markets and have been highly praised by national

leaders.

Website Link: KV8 Brand Network | KV8 Tmall Flagship Store | KV8 Dangdang Flagship Store |

Karina Brand Network | Karina Lynn Flagship Store |
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深圳市银星智能科技股份有限公司由深圳市银星智能电器有限公司于2011年10月依法整体改制设立，是国家级

高新技术企业。公司致力于家庭服务机器人产品的研发、生产和销售。公司与中国科学院、北京大学等各科研院所

进行合作，在服务机器人共性技术开发、博士后人才培养、行业标准制定等方面强强联合，取得良好的经济和社会

效益。

公司由最初的10余人发展到现在的600余人，销售规模也由2005年成立最初的500万元增长到2011年的2.28亿

元。公司自主研发清洁机器人和服务机器人等产品，拥有70余项国内发明专利，产品技术属于国内领先、国际先进

的水平。多年来，公司致力于推广自主品牌，银星智能产品在国内外市场深受欢迎，并受到国家领导人的高度赞

评。

本着“开拓创新、品质卓越、信誉至上”的经营方针，坚持“以人为本、以市场为导向、以效益为中心”的管理理

念，贯彻“以客户满意为目标”的服务宗旨，银星智能不断改进技术和工艺水平，积极完善售后服务体系和全国售后

服务网点的建设，服务网络遍布全国，产品实行全国联保服务，以期为消费者提供最优质的产品和最便捷的服务。

公司由最初的10余人发展到现在的600余人，销售规模也由2005年成立最初的500万元增长到2011年的2.28亿

元。公司自主研发清洁机器人和服务机器人等产品，拥有70余项国内发明专利，产品技术属于国内领先、国际先进

的水平。多年来，公司致力于推广自主品牌，银星智能产品在国内外市场深受欢迎，并受到国家领导人的高度赞

评。

网站链接：KV8品牌网|KV8天猫旗舰店|KV8当当旗舰店|卡琳娜品牌网|卡琳娜天猫旗舰店|

 

 

关于银星

集团简介

董事长致辞

集团荣誉

银星大事记

新闻中心

集团新闻

子公司动态

媒体报道

集团业务

产业地产

实业投资

科技企业孵化器

其他业务

企业文化

社会公益

员工生活

银星理念

星语刊物

人力资源

人才理念

人才激励

人才发展

招贤纳士

联系我们

联系我们

企业邮箱

OA登录

Copyright © 2014-2017 银星投资集团有限公司 All Rights Reserved 粤ICP备14008803号法律声明 | 版权信息

 

首页 关于银星 新闻中心 集团业务 企业文化 人力资源 联系我们

3
f 

 

Find authenticated court documents without watermarks at docketalarm.com. 

http://www.szyxjt.com/business/index/id/1.html
http://www.szyxjt.com/business/index/id/2.html
http://www.szyxjt.com/business/index/id/3.html
http://www.szyxjt.com/business/index/id/7.html
http://www.kv8.cn/
http://kv8.tmall.com/
http://shop.dangdang.com/13638
http://www.cleanna.cn/
http://kalinna.tmall.com/
http://www.szyxjt.com/about/index.html
http://www.szyxjt.com/about/index.html
http://www.szyxjt.com/about/oration.html
http://www.szyxjt.com/honor/index.html
http://www.szyxjt.com/memorabilia/index.html
http://www.szyxjt.com/news/index.html
http://www.szyxjt.com/news/index/cate_id/1.html
http://www.szyxjt.com/news/index/cate_id/2.html
http://www.szyxjt.com/news/index/cate_id/4.html
http://www.szyxjt.com/business/index.html
http://www.szyxjt.com/business/index/id/1.html
http://www.szyxjt.com/business/index/id/2.html
http://www.szyxjt.com/business/index/id/3.html
http://www.szyxjt.com/business/index/id/7.html
http://www.szyxjt.com/enter/index.html
http://www.szyxjt.com/news/index/cate_id/5.html
http://www.szyxjt.com/photo/index.html
http://www.szyxjt.com/enter/idea.html
http://www.szyxjt.com/publications/index.html
http://www.szyxjt.com/hr/index.html
http://www.szyxjt.com/hr/concept.html
http://www.szyxjt.com/hr/motivation.html
http://www.szyxjt.com/hr/development.html
http://www.szyxjt.com/hr/job.html
http://www.szyxjt.com/business/subsidiary/company_id/joinUs.html
http://www.szyxjt.com/about/contact.html
http://mail.szyxjt.com/
http://szyxjt.cn:4500/
http://www.szyxjt.com/link/index.html
http://www.szyxjt.com/link/information.html
http://www.szyxjt.com/
http://www.szyxjt.com/
http://www.szyxjt.com/about/index.html
http://www.szyxjt.com/news/index.html
http://www.szyxjt.com/business/index.html
http://www.szyxjt.com/enter/idea.html
http://www.szyxjt.com/hr/concept.html
http://www.szyxjt.com/about/contact.html
https://www.docketalarm.com/

